
 
 
 
 
Till kommunstyrelsens ordförande  
 
 
    Danderyd den 3 juni 2024 
 
 
 
 
 
 
Interpellation  
 
I februari 2023 ställde jag en enkel fråga angående den uppgift som blev tillgänglig kring 
skolungdomar i Danderyd som uppgav att de blivit våldtagna. 3% av 440 tillfrågade 
uppgav att man blivit våldtagen – troligtvis i samband med tillställningar  där bruk av 
alkohol och droger förekommer. Ingen har anmält detta till polisen.  
 
Cirka 12 till 20 (?) ungdomar i Danderyd (mörkertalet är enligt ungdomschefen i 
kommunen stort) är en skrämmande hög siffra och måste tas på största allvar.  
 
Min fråga tillkommunstyrelsens ordförande är: 

• Har Danderyds kommun försökt identifiera de som utsatts för övergrepp för att erbjuda adekvat 
psykologiskt stöd och kontakt med polismyndigheten?  

 
• Vilka åtgärder har Danderyds kommun vidtagit för att minimera risken för flickor och pojkar att 
utsättas sexuella övergrepp?  

 

Vänligen 

 

Karsten Inde (s) 

 


